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Jeg vil kæmpe for at bioanalytikernes fag bliver honoreret bedre, vores løn 
halter stadigvæk bagefter.  
 
Jeg kæmper for at vores kontingent ikke stiger, det gjorde jeg ved sidste 
kongres, og det vil jeg gøre igen.  
 
Bliver der strejke kan du regne med, at jeg igen deltager i at planlægge demonstrationer og 
aktioner.  
 
Jeg fremsatte forslag til logon på dbio’s hjemmeside ved sidste kongres, ikke medlemmer skal ikke 
have de samme rettigheder som medlemmer.  
 


